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Ortopedzi ze szpitala wojewódzkiego stosują nowe
endoprotezy

Ortopedzi z Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach chcą zwiększyć liczbę
zabiegów endoprotez stawów kolanowych i biodrowych realizowanych w ośrodku.

Aktualnie, w klinice miesięcznie wykonywanych jest około 25 zabiegów endoprotez. Zespół
planuje zwiększenie tej liczby do 40 operacji, co skróci czas oczekiwania na zabieg, a
lekarze będą mogli pomóc zarówno pacjentom z regionu, jak i z województw ościennych.

Dr Rafał Wójcicki, kierujący Kliniką Chirurgii Urazowo-Ortopedycznej WSzZ dodaje, że od
niedawna zespół ma dostęp do nowych endoprotez, które są bardziej korzystne dla
pacjentów, w porównaniu z dotychczas stosowanymi standardowymi.

– Nowoczesne endoprotezy umożliwiają zminimalizowanie obszaru resekcji kości, w
porównaniu do standardowej endoprotezoplastyki, umożliwiają wczesne pełne obciążanie
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operowanego stawu, nawet w drugiej dobie po zabiegu, zwiększają również zakres
ruchomości stawu biodrowego czy kolanowego – wylicza dr Rafał Wójcicki.

Ortopeda dodaje, że nowe protezy (dostępne na rynku od kilku miesięcy) są wszczepiane
techniką miniinwazyjną, dzięki czemu skraca się czas operacji, zmniejsza się rozległość
zabiegu, a to ma ogromne znaczenie u osób leczonych internistycznie, a także znacząco
ułatwia rehabilitację.

Operacje endoprotez stawów kolanowych i biodrowych wykonywane w WSzZ są
refundowane przez NFZ.

O doświadczeniach z nowymi endoprotezami dr Rafał Wójcicki opowiadał na konferencji
ortopedycznej w Warszawie.

Lekarz z WSzZ przedstawił m.in. wyniki zastosowania nowoczesnych endoprotez, w
połączeniu z dostępem miniinwazyjnym. Z prezentowanych danych wynika, że
doświadczenia kieleckich ortopedów są porównywalne z wynikami osiąganymi w ośrodkach
europejskich.


